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På trods af allerede vedtagne besparelser for ganske få måneder siden står Region Midtjylland 
også i 2016 over for store udfordringer. 
 
Indfrielsen af regeringspartiernes mange valgløfter er langt fra sket. En budgetaftale, der ikke 
kom på højde med valgløfterne, løser derfor ikke alle udfordringerne i 2016. 
 
Vi må fortsat forvente mere nyt og vigtigt medicin på markedet. Budgettet er måske så 
stramt, at der ikke er afsat penge nok.  
 
Problemet med de stigende antal patienter, der bliver ordineret meget dyr medicin, er der ikke 
taget tilstrækkelig hensyn til i økonomiaftalen med Regeringen. Vi vil gerne i de kommende 
forhandlinger se specielt på, hvordan vi håndterer denne meget store udfordring. 
 
Vi har nemlig en frygt for, at medicinudgifterne igen kan blive årsagen til 
personalereduktioner.  
 
Endnu kan vi være optimistiske og tro på, at de afgivne valgløfter bliver indfriet, og der tilføres 
flere penge i Finansloven. Vi skal indfri kravet om "et sygehusvæsen i verdensklasse". Det skal 
fortsat være målet. 
 
Det er en glæde for mig, at budgetforslaget indeholder et ønske om, at der prioriteres rensning 
af Høfte 42. På grund af manglende vilje hos ATP lykkes det ikke at gå afsat penge ved 
Ciminova-salget. Nu markerer vi, at Regionen støtter det folkelige ønske om at få fjernet en af 
historiens største miljøsyndere. 

 
Radikale er ansvarlige, og vil derfor også tage ansvar for budget 2016. Vi vil inden vedtagelsen 
positivt indgå i forhandlingerne om næste års budget. 
 


